
PROTOKÓŁ NR XLIV/09
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 21 września 2009 r.

Sesja trwała od godz. 12.00 do godz. 13.10.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Jacek Skowroński – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza,
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników Referatów Urzędu, Sołtysów i
Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Od godz. 12.00 obecnych na sali obrad 13 radnych – nieobecny radny Mieczysław
Studziński i radny Krzysztof Graska.

Do proponowanego porządku obrad  zgłoszono następującą zmianę:

Robert Stasiak – Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło do niego
pismo p. Andrzeja Szymańskiego – protest wyborczy od wyborów uzupełniających do
Rady Miejskiej w Żychlinie.
Następnie złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 2.
o brzmieniu:
„2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do
Rady Miejskiej w Żychlinie.”
Uzasadnieniem jest protest wyborczy, który odczyta w sprawach różnych. Jeśli radni
mają życzenie może go odczytać teraz.

Przewodnicząca Rady poprosiła radcę prawnego – p. Waldemara Kardasza o
wypowiedzenie się w tej kwestii.

Waldemar Kardasz – radca prawny – zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym
radni składają ślubowanie na I Sesji Rady.
W związku z wyborami uzupełniającymi wybrany radny składa ślubowanie na I Sesji,
na której jest obecny po oficjalnym ogłoszeniu wyniku wyborów.
Ponieważ wniosek został zgłoszony, zatem Rada musi go przegłosować.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku złożonego przez
Wiceprzewodniczącego Rady – p. Roberta Stasiaka.

Za wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady – p. Roberta Stasiaka dotyczącym
wycofania z porządku obrad punktu 2. o brzmieniu:
„2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do
Rady Miejskiej w Żychlinie.”
głosowało - 2 radnych,
„przeciw” - 7 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wniosku nie przyjęła i przystąpiła do
przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało -   8 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do

Rady Miejskiej w Żychlinie.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania

Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin,
b) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany

Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w  Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008
r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.

6. Przyjęcie sprawozdania za 2008 r. z działalności Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie.
7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za I półrocze 2009 r.
8. Przyjęcie Protokołu Nr XLI/09 z dnia 26 czerwca 2009 r., Protokołu Nr XLII/09

z dnia 19 sierpnia 2009 r. oraz Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.
9. Odpowiedzi na zapytania.
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie obrad.
Radny Jerzy Rosiński do momentu złożenia ślubowania nie brał udziału
w głosowaniach.

Do p-tu 2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach
uzupełniających do Rady Miejskiej w Żychlinie.

Przewodnicząca Rady – Miejska Komisja Wyborcza w Żychlinie wydała stosowne
zaświadczenie stwierdzające wybór Pana Jerzego Rosińskiego na radnego,
w wyborach uzupełniających.
Z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Komisji Wyborczej Pana Jana
Kaczmarka, na jego prośbę, w uzgodnieniu z Komisarzem Wyborczym ma zaszczyt
wręczyć zaświadczenie o wyborze.
Następnie wręczyła radnemu Jerzemu Rosińskiemu zaświadczenie o wyborze.
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin i Zbigniew Gałązka – Zastępca
Burmistrza Gminy pogratulowali radnemu wyboru oraz wręczyli upominki promujące
gminę.

Przewodnicząca Rady – na podstawie art. 23 a ustawy o samorządzie gminnym
radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie. Zgodnie
z ustawą ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani radni
powstają i wypowiadają słowo: „ślubuję”.
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania:
„Tak mi dopomóż Bóg”
Następnie poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała tekst ślubowania:
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej
gminy i jej mieszkańców.”
Poprosiła Pana Jerzego Rosińskiego o złożenie ślubowania poprzez wypowiedzenia
słowa: „ślubuję”:

Jerzy Rosiński – złożył ślubowanie poprzez wypowiedzenie słowa: „ślubuję”.

Przewodnicząca Rady pogratulowała radnemu wyboru i złożyła życzenia owocnej
pracy na rzecz lokalnej społeczności.

Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski.

Bogdan Głuszcz – w uwagi na ogłoszoną żałobę narodową w związku ze śmiercią
13 górników zawnioskował o uczczenie ich pamięci minutą ciszy.

Wszyscy obecni na sali narad powstali i uczcili pamięć zabitych minutą ciszy.

Józef Kowalski – droga na Żeromskiego - przed Sesją został poproszony na Os.
Żeromskiego - tam na drogę był wywieziony gruz z byłej łaźni. Zapytał, czy zostanie
to w takim stanie, jak jest obecnie, kto wykonywał prace na drodze i czy zostanie ona
poprawiona? W tej chwili nie można w ogóle na nią wjechać.

Jacek Laska – 3 grudnia br. wchodzi dyrektywa unijna nakazująca organom
samorządowym organizowanie przetargów dotyczących komunikacji miejskiej.
W związku z tym wnosi zapytanie, jak wygląda sprawa restrukturyzacji ZGK?
W przypadku, gdy ZGK nie będzie przekształcony w Spółkę, nie będzie mógł
przystępować do przetargu na świadczenie usług zbiorowej komunikacji miejskiej.
Tereny zielone na mieście – dobrze, że mamy sporo terenów zielonych i dbamy o
nie, ale chyba podlewanie krzewów i kwiatów można robić w inne dni niż niedziela po
południu?

Józef Kowalski – sprawa bloków TBS – zapytał, co dzieje się w sprawie budowy
bloków TBS?
Krzaki na skrzyżowaniach i zakrętach – w ostatnim czasie objeżdżał rowerem
teren gminy, skrzyżowania i zakręty są tak zarośnięte, że stanowią poważne
niebezpieczeństwo dla ruchu pojazdów, dotyczy to głównie dróg powiatowych. Prosi
o interwencję w tej sprawie.
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Do p-tu 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na
terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii
do informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania
Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r.

Komisja Rozwoju pozytywnie oceniła pracę Policji, w związku z tym przyjęła
informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania
Komisariatu Policji  w Żychlinie za 2008 r.

Komisja Rewizyjna przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r.

Komisja Oświaty pozytywnie oceniła pracę Policji, przyjęła informację o  stanie
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji
w Żychlinie za 2008 r.

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację.
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania
Komisariatu Policji w Żychlinie za 2008 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5.  Podjęcie uchwał w sprawach:

a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego
Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Od godz. 12.15 obecnych na sali 12 radnych – salę obrad opuścił radny Józef
Kowalski.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania
Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy
Żychlin.
Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie nadania
Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa
Gminy Żychlin  głosowało  - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLIV/222/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz
zmiany Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w  Żychlinie z dnia
30 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na
rok 2009.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w
budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. sprawie uchwalenia budżetu gminy
Żychlin na rok 2009.

Od godz. 12.20 obecnych na sali 13 radnych – na salę obrad powrócił radny Józef
Kowalski.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany
Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w  Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w
sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.
Komisja Oświaty (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy
Żychlin na rok 2009 oraz zmiany Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na
rok 2009.
Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany
Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w  Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w
sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany
Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w  Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w
sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany Uchwały
Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. sprawie
uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy
Żychlin na rok 2009 oraz zmiany Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na
rok 2009  głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr XLIV/223/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Przyjęcie sprawozdania za 2008 r. z działalności Spółki „Mig-Ma”
w Żychlinie.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) przyjęła sprawozdanie za 2008 r. z działalności
Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie.
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”) przyjęła sprawozdanie za 2008 r.
z działalności Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie.
Komisja Rolna (3 głosami „za”) przyjęła sprawozdanie za 2008 r. z działalności
Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie.
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”) przyjęła
sprawozdanie za 2008 r. z działalności Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie.

Do powyższego sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Spółki
„Mig-Ma” w Żychlinie za 2008 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie za 2008 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania.
Sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma” w Żychlinie za 2008 r. stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za I półrocze 2009 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie
sprawozdań z działalności Komisji za I półrocze 2009 r.
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Od godz. 12.30 obecnych 12 radnych – salę obrad opuścił radny Krzysztof Stefaniak.

1. Roman Ostasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rewizyjnej za I półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2009 r. stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła
sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rozwoju za I półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Od godz. 12.40 obecnych 13 radnych – na salę obrad powrócił radny Krzysztof
Stefaniak.

3. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty – przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Oświaty za I półrocze 2009 r.
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2009 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

4. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie z
działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rolnej za I półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2009 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Przyjęcie Protokołu Nr XLI/09 z dnia 26 czerwca 2009 r., Protokołu Nr
XLII/09 z dnia 19 sierpnia 2009 r. oraz Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia
2009 r.

Do Protokołu Nr XLI/09 z dnia 26 czerwca 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr XLI/09 z dnia 26 czerwca 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do Protokołu Nr XLII/09 z dnia 19 sierpnia 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr XLII/09 z dnia 19 sierpnia 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
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„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r. zgłoszono następującą uwagę:

Marek Jędrzejczak – przy uchwale w sprawie przebudowy budynku handlowego z
przeznaczeniem na świetlicę wiejską w Drzewoszkach zapytał, dlaczego nie ma
podanej sumy zobowiązania wekslowego, wówczas Pani Skarbnik odpowiedziała -
ten zapis jest ujęty w protokole.
Wtedy padło także jego zapytanie dotyczące rozliczenia poprzedniego stanu rzeczy,
a więc ile środków zostało wydatkowane na ten budynek, co zostało wykonane z tych
środków, jakie materiały pozostały itp. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii na piśmie. W
protokole tego zapisu nie ma i odpowiedzi na to zapytanie nie otrzymał.

Przewodnicząca Rady przypomina sobie takie zapytania, na część odpowiadał
radny Bogdan Głuszcz.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza – sprawa budynku jest skomplikowana,
po przejęciu budynku była robiona inwentaryzacja budowlana, inwentaryzacja ta była
punktem wyjścia do dalszych prac, jakie będą wykonywane dalej. Nie było robionej
wyceny obiektu, tak więc nie znamy jego wartości.

Waldemar Kardasz – radca prawny – proponuje uzgodnienie treści protokołu
z protokolantem i uzupełnienie protokołu, a w dniu dzisiejszym wycofanie przyjęcia
protokołu z porządku obrad.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wycofania z punktu 8
porządku obrad przyjęcia Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.

Za wycofaniem z punktu 8 porządku obrad przyjęcia Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31
sierpnia 2009 r. głosowało - 9 radnych,
„przeciw” - 0 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wycofała z punktu 8 porządku obrad
przyjęcie Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.

Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – sprawa drogi na
Żeromskiego – droga została utwardzona gruzem z rozbiórki łaźni.

Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI – faktycznie gruz został nawieziony na
drogę na Żeromskiego z rozbiórki łaźni, na odcinek około 30-40 m. tego gruzu
zabrakło, w tym tygodniu zostanie to uzupełnione i teren zostanie uwałowany. Do tej
pory dojazd do łąk był fatalny, to utwardzenie na pewno polepszy dojazd.
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Wykaszanie rowów przy skrzyżowaniach – w ubiegłym tygodniu odbył się objazd
dróg gminnych i powiatowych, jest zinwentaryzowany stan skrzyżowań, sukcesywnie
w miarę możliwości rowy przy skrzyżowaniach będą wykaszane i oczyszczane.

Zbigniew Gałązka – sprawa bloków TBS – jest uzgodnione przyłącze
energetyczne, prace budowlane mają się rozpocząć koniec września, początek
października br.
Sprawa restrukturyzacji ZGK – została wydana dyrektywa unijna w sprawie
przetargów na usługi komunikacji miejskiej, ale nie ma jeszcze naszych
wewnętrznych przepisów regulujących tę kwestię. Zatem obecnie wiodące są
przepisy prawa polskiego, jeśli zostaną wydane stosowne ustawy, czy
rozporządzenia, wówczas będziemy czynić odpowiednie kroki w tym kierunku.
Podlewanie skwierków w niedziele – podlewane są krzewy na skwerkach również
w niedzielę, gdyż są w dzień wysokie temperatury powietrza. Jest przeciwnikiem
takich praktyk, ale panie same chcą pracować w niedziele, a w inne dni odbierają
sobie te godziny pracy.

Józef Kowalski – jedną z tych pań zajmujących się skwerkami jest jego sąsiadka, w
rozmowie z nią dowiedział się, że panie same z siebie chcą dbać o zieleń, dlatego
również w niedziele przychodzą i podlewają krzewy.

Do p-tu 10. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady – radni otrzymali na posiedzeniach Komisji pisma Pana
Andrzeja Szymańskiego informujące o uchyleniu przez Sąd Apelacyjny w Łodzi
wyroków Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego (pisma z dnia 1 i 4 września 2009
r.).
W piątek do wiadomości Rady Miejskiej wpłynął protest wyborczy złożony przez
Pana Andrzeja Szymańskiego do Sądu Okręgowego w Łodzi. Protest ten ma wiele
załączników – wyrok Sądu Apelacyjnego wraz z uzasadnieniem, pisma kierowane do
Rady Miejskiej z dnia 1 i 4 września 2009 r., do Komisarza Wyborczego w
Skierniewicach oraz do Wojewody Łódzkiego. Cała ta dokumentacja jest do wglądu
radnych.
Rada otrzymała zaproszenie z Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu
i Rekreacji w Żychlinie na występ Kabaretu „Neo – Nówka”, który odbędzie się w dniu
18 października 2009 r. o godz. 16.00. Cena biletu 30,00 zł.

Marek Jędrzejczak – zapytał, czy Pan Andrzej Szymański otrzymał odpowiedzi na
pisma z 1 i 4 września br.?

Przewodnicząca Rady – Pan Andrzej Szymański otrzymał pismo informujące, że
z treścią jego pism zapozna radnych na najbliższej Sesji Rady, co zrobiła
przekazując radnym kserokopie w/w pism.

Robert Stasiak – składał wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu
dotyczącego złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego. Chciałby
uzasadnić swoje stanowisko.
Zwrócił uwagę, że nie jest dobrym zwyczajem nie wysłuchanie uzasadnienia wniosku
i głosowanie a priori.
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Jemu również nie zawsze podobało się zachowanie Pana byłego radnego Andrzeja
Szymańskiego, jednak stara się zawsze stać na straży prawa, rozumieć je i je
interpretować. Składał wniosek, aby nie podejmować uchwały o wygaśnięciu
mandatu radnego, ponieważ nie ma przesłanek prawnych. Okazało się, że tych
przesłanek nie ma obecnie, były wówczas, ale teraz ich nie ma. Prosił, aby
pozostawić decyzję Wojewodzie, ale żadnego skutku to nie przyniosło. Jego wniosek
był przegłosowany negatywnie, w związku z tym pozwoli sobie przeczytać
najważniejsze fragmenty z uzasadnienia prawnego protestu złożonego przez Pana
Andrzeja Szymańskiego.
Z tego powodu mogą być w przyszłości problemy prawne, źle byłoby, gdyby głos
rozsądku na Sesji nie pojawił się.
Odczytał fragmenty protestu:
„Na postawie art. 58 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja wyborcza
do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw składam protest przeciwko
ważności wyborów do Rady Miejskiej w Żychlinie (...).
Wnoszę o uznanie wyborów za nieważne (...).
Zarzucam:
1. przeprowadzenie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Żychlinie w dniu

6 września 2009 r. pomimo nie istnienia w dacie wyborów uzupełniających
przesłanki do zarządzenia takich wyborów, (...);

2. naruszenie przepisów ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. Ordynacja wyborcza do rad
gmin, rad powiatów i sejmików województw dotyczących ustalania wyników
wyborów, polegające na przyjęciu, że w wyniku wyborów uzupełniających do
Rady Miejskiej w Żychlinie, które odbyły się w dniu 6 września 2009 r. Radnym
został wybrany Pan Jerzy Rosiński, podczas gdy wybory zostały przeprowadzone
pomimo, że w ich dacie nie istniała w ogóle przesłanka do przeprowadzenia
wyborów uzupełniających (...);

3. naruszenie przepisów Ordynacji wyborczej do r.g., r,p. i s.w. poprzez przyjęcie, że
mandat radnego Andrzeja Szymańskiego wygasł z mocy prawa i
przeprowadzenie wyborów w sytuacji, gdy mandat radnego Andrzeja
Szymańskiego prawnie nadal trwa;

(...)
Podsumowując należy stwierdzić, że uchwała rady o stwierdzeniu wygaśnięcia
mandatu radnego ma tylko i wyłącznie charakter deklaratoryjny. W związku z czym
stwierdza istnienie jednej z przesłanek określonych w art. 190 ust. 1 ustawy -
Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików wojewódzkich. Jeśli
przesłanka przewidziana w przepisie powyżej wskazanym nie istnieje, to uchwała nie
znajdująca podstawy w przepisach prawa materialnego, jest wadliwa i narusza
obowiązujący porządek prawny.”

Jadwiga Melcher – przejścia dla pieszych – brak oznakowania na jezdniach
przejść dla pieszych, są również miejsca, gdzie w ogóle nie ma oznakowania przejść
np. w okolicy targowicy miejskiej, jest dopiero w ul. 3 Maja, brak przejścia na ul.
Ściegiennego, a także przy p. Ryżlaku i p. Kisielewskim od strony ul. Orłowskiego,
jest dopiero przy p. Kisielewskim w stronę parku, nie ma przejścia naprzeciwko
„Agromy” i na ul. Żeromskiego koło „Gorsenii”.
Znak „zakazu parkowania” – zgłosiła brak znaku „zakaz parkowania” na ul.
Waryńskiego.
Aleja Kasztanowa – Aleja jest zaniedbana, zarośnięta, gałęzie drzew są w ogóle nie
przycinane, ciężko jest nią przejść. Należy dokonać przycinki drzew.
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Sprawa kasztanów na Alei – kasztany chorują, a my nic z nimi nie robimy, a
wszędzie kasztany są leczone. Ponadto nie uzupełnia się w ogóle drzewostanu na
Alei.
Ławki na Al. Kasztanowej – ławki, jakie są na Alei powrastały w ziemię, nie można
na nich usiąść, należy je albo całkowicie zlikwidować, albo wymienić na nowe.

Od godz. 13.05 obecnych 14 radnych – na salę obrad przybył radny Mieczysław
Studziński.

Krzysztof Stefaniak – trudno się nie ustosunkować do wypowiedzi p. radnego
Roberta Stasiaka – sprawa jest zawiła, skomplikowana, życzy p. byłemu radnemu
Andrzejowi Szymańskiemu, aby wykorzystał art. 101 ustawy o samorządzie
gminnym.
Odczytał ten art.:
„Każdy, czyj interes prawny lub uprawnienie zostały naruszone uchwałą lub
zarządzeniem podjętymi przez organ gminy w sprawie z zakresu administracji
publicznej, może - po bezskutecznym wezwaniu do usunięcia naruszenia - zaskarżyć
uchwałę lub zarządzenie do sądu administracyjnego.”
Jest to jedyny art., który p. Szymański może wykorzystać.
Wojewoda miał wiedzę w sprawie p. Szymańskiego, wystąpił do Rady Miejskiej o
podjęcie uchwały o wygaśnięciu mandatu, a następnie zarządził wybory.
Wybory przeprowadzono, wygrał je obecny dziś na Sesji p. radny, któremu gratuluje
wyboru.
A p. Szymańskiemu życzy, aby wygrał sprawę przed sądem administracyjnym, żeby
uchwała Rady została uchylona, wówczas p. Szymański powróci do Rady Miejskiej w
Żychlinie.

Robert Stasiak – Wojewoda Łódzki wezwał Radę do podjęcia uchwały, ale wniosek
podpisany przez grupę radnych o podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu
radnego p. Andrzeja Szymańskiego złożył p. radny Krzysztof Stefaniak – uchwały,
która obecnie nie ma podstaw prawnych.

Krzysztof Stefaniak – „Pan, Panie radny Stasiak sam sobie przeczy, bo Pan apeluje
do nas o przestrzeganie prawa, procedury, bo Pan jest prawnik-amator, musi się Pan
z tym zgodzić.”
Poprosił p. Stasiaka, aby spotkał się z p. Szymańskim i przekonał go do powzięcia
kroków prawnych związanych z art. 101 ustawy o samorządzie gminnym.

Robert Stasiak – nie będzie więcej dyskutował na ten temat, nie podoba mu się
określenie prawnik-amator.

Krzysztof Stefaniak – „to może dyletant”.

Robert Stasiak – „teraz to już za dużo, miałem pięć spraw w sądzie, wszystkie
wygrałem, mogę być amatorem”.

Bogdan Głuszcz – ma pewne refleksje dotyczące dnia 1 września br., żenujące jest
to, że Rady nie ma kto reprezentować na uroczystościach, bardzo ważna
uroczystość obchodów 70 rocznicy wybuchu II wojny światowej. Rady nie ma
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praktycznie kto reprezentować. Państwo radni są zobowiązani do reprezentowania
Rady i wyborców.

Przewodnicząca Rady – wszyscy radni otrzymali zaproszenie na uroczystość, Pan
radny Bogdan Głuszcz jest obecny na wszystkich uroczystościach, prosiłaby, aby w
przyszłości więcej radnych reprezentowało Radę na takich uroczystościach.
Z uwagi na planowaną kolejną Sesję na dzień 1 października 2009 r., poprosiła
radnych o pozostanie po Sesji w celu przekazania materiałów.

Do p-tu 11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w
Sesji Rady.

Zamknęła XLIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                            Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                           /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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